


















10.- La Sra. Montse Martinez comenta que no es fa res en aguest poble amb 
el reclclatge, com xerrades, actuacions o campanyes. 

El Sr. Saldoni lí respon que en el municipi de Sallent, s'ha incrementat el volum del 
reciclatge, i s·esta treballant en el sentit que cada cop es recicli més. 1 que 
l'Ajuntament penjara les dades del volum de reciclatge. Tot i que recorda que els ha 
felicitat pel volum de residus que s·han reciclat al municipl de Sallent. 

11.- El Sr. Jordi Portabella exposa que ha víst la resposta que li ha arribat a un 
ciutada de la resposta que se li va donar aquest Ajuntament de la 
contaminació da la xemeneia de la mina d'lberpotash, de si contamina. 

Toni: respon que les activitats estan sotmeses a un pla de control, i normalment són 
triennals, es van demanar els controls de l'activitat i es va fer un resum, es van 
mesurar els parametres de calderes de gas, del sulfats ... 
No hí havia hagut incidéncies sobre emissions, 

12.- Montse Martínez: comenta ¿si es poden proposar punts per l'ordre deis 
próxlms consells de medl amblent.? 

El Sr. Saldonl comenta que sí, que no hí ha cap ínconveníent í que si algú vol propasar 
algun punt que ens ho faci saber amb antelació per poder-lo incorporar a l'ordre del 
dia del consell que síguL 

1 fins aquí les preguntes deis membres del consell de medí ambient, no hi ha més 
preguntes 

Finalment, el senyor Saldoni dóna les gracies a tots els membres per la seva 
assístencia. 1, sense més assumptes a tractar s'aixeca la sessió a les 21,05 hores i se 
n'estén la present acta de la qual com a secretarí accidental en dono fe. 
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